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Protokół Nr XII/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 sierpnia 2007 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2007 r.
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sitno
  za I półrocze 2007 r. 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok.
- w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Sitno.
- w sprawie powołania Skarbnika Gminy Sitno.
- w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników.

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
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13.Tukiendorf Edward
14.Wrotniak Mieczysław

Radni nieobecni:

1. Szajnoga Marek
 

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XII  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana  Protasa,  Sekretarza  Gminy  Pana  Mariana  Bernata,  Zastępcę  Skarbnika 
Gminy Panią Jolantę Hryciuk i Radcę Prawnego Pana Jarosława Kolasę.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 14°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  14  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek dodając jednocześnie, 
że w pkt. 8 doszły dodatkowe uchwały dotyczące kredytów oraz wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
Pan  Wójt  dodał,  że  w  związku  z  nowymi  potrzebami  finansowymi  dotyczącymi 
m.in. dożynek gminnych i powiatowych doszły nowe zmiany budżetowe. Komisja 
Budżetowa i Komisja Rewizyjna zapoznały się z tymi dodatkowymi zmianami.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są inne uwagi do porządku obrad.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2007 r.

    Przewodniczący Rady Gminy  Pan Edward Tukiendorf  zaproponował,  by  nie 
omawiać całego sprawozdania tylko zgłaszać ewentualne uwagi czy pytania.
Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju Pan Andrzej 
Juszczak  odczytał  wnioski  z  posiedzenia  wspólnego  Komisji  Budżetu  i  Komisji 
Rewizyjnej w dniu 30 sierpnia 2007 r. (wnioski w załączeniu) dodając jednocześnie, 
że pozostała jeszcze kwestia wykonania budżetu Gospodarstwa Pomocniczego.
Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie przedstawionych wniosków, że dochody z innych źródeł 
– wyk. 2,08 % - są to projekty Szkół w Horyszowie Polskim i Sitnie (Gimnazjum).
Natomiast w zakresie wykonania wydatków energii w oświacie – to wstępnie będzie 
brakowało ok. 180.000,-zł oraz ok. 78.000,-zł na inne potrzeby w oświacie.
Konieczne będzie spotkanie z Komisją Oświaty pod koniec września.
Pan  Sekretarz  dodał,  odnośnie  dochodów,  że  ta  kwota  będzie  zrekompensowana 
przez inne programy. Natomiast jeżeli chodzi o energię – to większość rachunków 
wpływa na przełomie  stycznia  i  lutego.  Budżetu oświatowego nie  da się  określić 
z góry. W tej chwili najważniejsze są zadania gospodarcze i sprawa funkcjonowania 
Gospodarstwa Pomocniczego.
Pan Jerzy mazurek zapytał, odnośnie Gospodarstwa Pomocniczego, czy ta wcześniej 
przyjęta  zmiana  planu  Gospodarstwa  nie  powinna  zostać  naniesiona  do 
sprawozdania.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  nie,  gdyż  w  sprawozdaniu  jest  ujęty  stan  na  koniec 
czerwca.
Pan  Jerzy  Mazurek  zapytał,  czy  mimo  tego,  że  Gospodarstwo  zalega  Urzędowi 
Gminy 70.000,-zł to dostało dotację.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że tak. Gospodarstwo mogło zapłacić U. G. te 70.000,-zł ale 
wtedy nie zapłaciłoby np. PGK.    
Pan Jerzy Mazurek zauważył, że miała być przedstawiona informacja nt. zaległości 
i zamontowanych liczników.
Przewodniczący  Rady  Gminy  dodał,  że  obciążenia  wynikające  z  poborów  są 
przesadne  w  stosunku  do  dochodów  Gospodarstwa.  Gdyby  chcieć  zwrotu  tych 
środków to Gospodarstwo by upadło.
Pan Bogdan Pawlicha zauważył, że na koniec roku dług wyniesie 140.000,-zł.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do sprawozdania z wykonania 
budżetu za I półrocze 2007 r.
W  związku  z  tym,  że  nie  wnoszono  uwag  przystąpiono  do  następnego  punktu 
porządku obrad.
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Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

     Sprawozdanie  przedstawił  Wójt  Gminy  Pan  Kajetan  Protas  i  stanowi  ono 
załącznik do protokołu.

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  naprawę  oświetlenia  ulicznego 
w Karpiu (uszkodzenia wynikłe po burzy).
Pan Aleksander Karski zwrócił się z wnioskiem o realizację chodnika w Horyszowie 
Polskim oraz o wykoszenie rowów przy drodze powiatowej.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  są  trudności  z  pozyskaniem pracowników do budowy 
chodnika.
Pan  Janusz  Brzozowski  zapytał  od  czego  w  takim  razie  jest  Gospodarstwo 
Pomocnicze.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że Gospodarstwo jest od prac porządkowych.
Pan Andrzej Juszczak zwrócił się z wnioskiem o przyśpieszenie sprzedaży działek na 
osiedlu  w  Jarosławcu,  gdyż  pieniądze  pozyskane  z  tych  działek  obiecane  było 
wykonanie  chodnika  od  drogi  wojewódzkiej  do  Zakładu  Rolnego  oraz  drogi 
Jarosławiec Reforma.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że potrzebna jest wycena tych działek, ogłoszenie w mediach 
a następnie przetarg. Można ogłosić wcześniej przetarg na chodnik nie czekając na 
sprzedaż działek – tylko określić kwotę.
Pan  Juszczak  zapytał  o  sprawę  sprzedaży  działki  Państwu  Sękowskim 
i Sienkiewiczom.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  jest  wykonany  podział  geodezyjny  i  działka  zostanie 
sprzedana w trybie bezprzetargowym sąsiadom.
Pan Janusz Brzozowski zauważył, że w tym roku nie będzie realizowana kanalizacja 
na osiedlu w Jarosławcu i pieniądze będą przekazane na inne cele. Chce się zaciągać 
kredyt na drogę Horyszów Polski – Rozdoły ale jest więcej potrzeb w zakresie dróg.
Ze sprzedaży działek na osiedlu miała być realizowana droga Jarosławiec Reforma.
Potrzeba również przykryć asfaltem odcinek 500 m. drogi koło Pana Jabłońskiego, 
gdyż ta droga ma już 5 lat i za jakiś czas przestanie istnieć.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  odnośnie  kanalizacji,  że  wniosek  jest  złożony  do 
Ministerstwa Środowiska i analiza formalna potrwa 6 miesięcy. Gmina na to zadanie 
nie  ma żadnych środków własnych – 85 % ma stanowić  dotacja  a  15 % wpłaty 
mieszkańców.
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Gmina  dysponuje  tylko  kwotą  13.000,-zł  na  zwrot  za  gazyfikację  osiedla  oraz 
środkami  dla  Firmy  Profit  za  opracowanie  wniosku.  Potrzeba  będzie  również 
środków na strategię rozwoju gminy na lata 2007 – 2020 oraz 50 – 60 tysięcy złotych 
na komputery dla Urzędu Gminy dla wdrożenia programu “Elektroniczny Urząd”.
Pan Janusz Brzozowski zapytał o projekt chodnika przy drodze krajowej.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że wpłynęło pismo z GDDKiA, że w tym roku nie będzie 
środków na chodnik (pismo w załączeniu).
Pan Bogdan Pawlicha zauważył, że przy przebudowie przejazdu kolejowego można 
byłoby przy okazji wykonać przejście przez tory.
Pan Janusz Brzozowski dodał, odnośnie pisma z GDDKiA, że jak wykona się projekt 
i uzyska pozwolenie na budowę to dostanie się środki na chodnik.
Następnie  Pan  Sekretarz  przedstawił  informację  dotyczącą  gruntów  ANR 
w Jarosławcu i Horyszowie Polskim.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  prośbą  o  podrównanie  drogi  Rozdoły 
Podźródła w kierunku źródełka.
Ponadto Pan Monastryski zwrócił  uwagę,  że w Zamościu kontenery na śmieci  są 
ogrodzone i klucze mają tylko mieszkańcy. Może takie rozwiązanie zmniejszyłoby 
ilość śmieci.
Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie wyrównania drogi, że bardzo trudno jest pozyskać żużel 
i ewentualnie można poprawić tą drogę odsypką z torów.
Natomiast sprawa nieczystości dotyczy całego środowiska i postawy mieszkańców.
Pan Bogdan Pawlicha dodał, że ogrodzenie kontenerów nie rozwiąże problemu tylko 
zwiększy dodatkowo koszty.
Pan Andrzej Juszczak zapytał czy coś się robi w kwestii segregacji śmieci.
Pan Wójt wyjaśnił, że jest problem z odbiorem surowców. Segregacja może wyjdzie 
w większych miejscowościach.
Pan Sekretarz dodał, że realizowany jest w szkołach program z WFOŚiGW poprzez 
konkurs dla młodzieży.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  prośbą  do  Radnego  Powiatowego  Pana 
Krzysztofa  Gałaszkiewicza  w  sprawie  wyrównania  poboczy  przy  drogach 
powiatowych w północnej części gminy oraz w sprawie wykoszenia poboczy.
Pan  Gałaszkiewicz  obiecał  interwencję  w  tej  sprawie  u  Pana  Burcana,  ale 
prawdopodobnie  mieszkańcy  będą  musieli  zagospodarować  ziemię.  Natomiast 
odnośnie koszenia poboczy – to planowany jest zakup nowej kosiarki gdyż obecna 
się do tych zadań nie nadaje. 
Następnie Pan Gałaszkiewicz przedstawił informacje dotyczące planowanego skupu 
przez ARR limitu produkcji mleka – w terminie od 1 do 15 września – przewidywana 
cena skupu 1,22 zł/1 litr a także informacje nt. planowanego na wrzesień szkolenia 
dotyczącego PROW.
Pan Wójt zwrócił się z prośbą o ujęcie w budżecie Powiatu na 2008 rok realizacji 
drogi Cześniki – Bródek i Wolica – Komarów.
Pan Janusz Brzozowski zapytał  czy jest  opracowywana dokumentacja drogi  Stara 
Wieś.
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że ta dokumentacja jest planowana na 2008 rok.
Następnie  Pan  Sekretarz  przedstawił  informacje  dotyczące  m.in.  uboju 
gospodarczego, pryszczycy i produkcji pasz (pisma w załączeniu).
Pan Wójt przypomniał o terminie wymiany dowodów osobistych oraz poinformował 
o tym, że wkrótce ukaże się ustawa lustracyjna i w ciągu 3 miesięcy trzeba będzie 
złożyć oświadczenie o współpracy ze służbami bezpieczeństwa.
Na tym zakończono realizację punktu “Sprawy różne”.  

Ad. 8
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 13 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr XII/62/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2007 roku.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

2) Uchwała Nr XII/63/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że zmiany w budżecie będą obejmowały dwie uchwały 
– uchwałę otrzymaną w materiałach na sesję oraz uchwałę otrzymaną na sesji.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał dodatkowe wnioski w sprawie zmian 
w  budżecie  z  Posterunku  Policji,  GOPS  w  Sitnie  oraz  w  sprawie  ścieżki 
rowerowej (pisma w załączeniu).
Następnie  Państwo  Radni  przyjęli  proponowane  zmiany  budżetowe 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała Nr XII/64/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie odwołania Skarbnika Gminy.
Pan Wójt wyjaśnił, że Pani Maria Lichota już kilkakrotnie składała wniosek 
o  przejście  na  emeryturę.  Jednak  żeby  Pani  Lichota  mogła  przekazać  stan 
budżetu  gminnego  –  majątku,  mienia  –  odwołanie  następuje  z  dniem 
31  grudnia  2006  r.  W  chwili  obecnej  Pani  Lichota  jest  na  zwolnieniu 
lekarskim. Na Skarbnika Gminy proponuje się Panią Jolantę Hryciuk, która 
pracuje w księgowości gminnej już od 10 lat.
Następnie Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 
w sprawie odwołania Skarbnika Gminy.

4) Uchwała Nr XII/65/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie powołania Skarbnika Gminy.
Pani Jolanta Hryciuk wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Skarbnika Gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  dodał,  że  jest  to  sytuacja  pozytywna,  gdyż 
zmniejszy się administracja gminna ponieważ nie dojdą nowe osoby. 
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Następnie Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli uchwałę 
w sprawie powołania Skarbnika Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że do przekazania budżetu warto byłoby 
zatrudnić biegłego spoza Urzędu Gminy.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  od  nowego  roku  wszystkie  bilanse  będą 
zatwierdzane przez służby zewnętrzne.  Ponadto Komisja  Budżetowa będzie 
pomagała Wójtowi Gminy przy decyzjach w sprawie umorzeń podatków. 

5) Uchwała Nr XII/66/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów.
Z sali podano następujące kandydatury:
- Juszczak Andrzej (wyraził zgodę)
- Łuczyszyn Lucjan (wyraził zgodę)
- Brzozowski Janusz (nie wyraził zgody w związku z kandydowaniem żony)
- Mazurek Jerzy (wyraził zgodę)
- Kolasa Jarosław (nie wyraził zgody)
- Mazurek Janusz (wyraził zgodę)
- Niedźwiedź Zygmunt (wyraził zgodę).
W  związku  z  powyższym  jednogłośnie  w  głosowaniu  jawnym  powołano 
zespół  w  składzie:  Juszczak  Andrzej,  Łuczyszyn  Lucjan,  Mazurek  Jerzy, 
Mazurek Janusz, Niedźwiedź Zygmunt. 

6) Uchwała Nr XII/67/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  kredyt  zostanie  zaciągnięty  na  budowę dróg  ze 
szczególnym  uwzględnieniem  drogi  Horyszów  Polski  –  Rozdoły  oraz  na 
budowę  wodociągu  w  Kolonii  Sitno.  Natomiast  kolejna  uchwała  będzie 
dotyczyła zakupu wozu asenizacyjnego i ciągnika.
Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Andrzej Juszczak wyjaśnił, że spłatę 
kredytu zaplanowano z wpływów do budżetu z podatków – co będzie miało 
odzwierciedlenie w podniesieniu stawek podatków w latach następnych.
Pan Sekretarz dodał, że należy podnieść podatek rolny gdyż co roku obniża się 
cenę 1q żyta a cena zboża jest bardzo wysoka.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za ww. uchwałą.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

7) Uchwała Nr XII/68/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał czy zakończono już budowę wylewiska ścieków 
i zwrócił uwagę, że w najbliższej przyszłości Rada Gminy ma się zastanawiać 
nad funkcjonowaniem Gospodarstwa Pomocniczego a już się kupuje ciągnik 
i beczkę asenizacyjną.
Pan Sekretarz stwierdził, że ciągnik i beczkę zakupi się dla gminy bez względu 
na formę funkcjonowania Gospodarstwa Pomocniczego. Dodatkowo obecnie 
można odliczyć VAT od tego zakupu.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
ww. uchwały.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

8) Uchwała Nr XII/69/07 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 sierpnia 2007 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  określenie  kwoty  na  chodnik 
w Jarosławcu (ul. Topolowa) i upoważnienie Wójta do działań w tym zakresie.
Pan Sekretarz  zwrócił  uwagę,  że  należy zastanowić się  nad tym jak biegnie  sieć 
kanalizacyjna i jaka ma być szerokość tego chodnika.
Pan Bogdan Pawlicha zaproponował, by przy okazji wykonać pas rowerowy oraz by 
starać się o środki zewnętrzne na ten chodnik.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  szerokość  2  metrów wystarczy  i  na  chodnik  i  na  pas 
rowerowy natomiast  środków zewnętrznych na  razie  nie  ma.  Na odcinek 300 m. 
chodnika trzeba ok. 60.000,-zł.
Pan Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  najważniejszą drogą w gminie  jest  obecnie 
odcinek  Stara  Wieś  –  Szopinek  gdyż  jest  to  obwodnica  drogi  Hrubieszowskiej. 
Należy  robić  drogi  tam  gdzie  są  najbardziej  potrzebne  i  za  środki  zewnętrzne. 
Natomiast  odnośnie  chodnika  przy  drodze  krajowej  –  to  żeby  wystąpić  o  środki 
potrzebny jest projekt budowlany.
Na osiedlu najbardziej potrzebna jest kanalizacja burzowa. Kiedyś sprzedawało się 
działki ale za te pieniądze niczego na osiedlu się nie robiło.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  gmina  więcej  wydała  na  osiedle  niż 
pozyskała  ze  sprzedaży  działek.  Potrzeby  na  osiedlu  są  ogromne  –  same  drogi 
pochłonęły by ogromne środki. Miały być środki zewnętrzne na Jarosławiec.
Drogę w Horyszowie Polskim buduje się już kilka lat.
Następnie Pan Janusz Brzozowski zapytał dlaczego, mimo osobistych zaproszeń dla 
Radnych, nikt nie zorganizował pielgrzymki do Częstochowy.
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że nie było zaplanowanych środków na ten 
cel. Wycieczka do Lichenia też się nie odbyła. Ponadto nie było zainteresowania ze 
strony Radnych.
Pan Brzozowski stwierdził, że sam osobiście zgłaszał akces do Sekretarza Gminy.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  był  bardzo krótki  termin  na  zorganizowanie  wyjazdu. 
Może w następnym roku zaplanuje się środki na taką pielgrzymkę.
Pan Bogdan Pawlicha dodał, że wyjazd radnych i sołtysów może się odbyć nie za 
środki budżetowe ale za pieniądze własne.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  ponowił  prośbę  o  zajęcie  stanowiska 
w sprawie chodnika w Jarosławcu.       
Pan Janusz Brzozowski zauważył, że były zapewnienia, że z tych środków miała być 
budowana droga Jarosławiec Reforma.
Pan Sekretarz  stwierdził,  że  najpierw był  wymieniony chodnik a  dopiero później 
dodano drogę Reforma.
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Komendant  Posterunku  Policji  w  Sitnie  Pan  Tadeusz  Kuszmiruk  dodał, 
że w Jarosławcu bardzo potrzebna jest zatoka autobusowa przy osiedlu. Przystanek 
autobusowy został postawiony tymczasowo – do chwili wykonania zatoki.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  w  przyszłym  roku  wszystkie  zatoki  od  Zamościa  do 
Miączyna mają być wykonane.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował,  by  przeznaczyć  kwotę 
ok.  60.000,-zł  na  potrzeby  Jarosławca  a  w  ciągu  tygodnia  Radni  z  Jarosławca 
zadecydują na jaki cel. Uchwała zostanie podjęta na następnej sesji.
Państwo Radni przyjęli ww. propozycję w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
Pan Janusz Brzozowski zapytał co będzie w przypadku gdy za działki pozyska się 
większą kwotę.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że za nadwyżkę wykona się projekt chodnika i uzupełni braki 
w budżecie oświatowym..
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XI/2007 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji 

 
      Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:        
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